
Referat styremøte Fredrikstad og Omegn Brukshundklubb  

Mandag 08. april 2023 

 
Tilstede: Svanhild Urholm, Gabriele Oehninger-Storvoll, Grete Brevig, Tonje Skistad, 

Hanne-Eli Nordstrand, Anna Marita Meum, Natalie Kløverød 

Forfall: Torunn Holtbakk, Arne Bredesen 

Referat av: Natalie Kløverød 
 

Sak 1  Økonomi 

Sum alle konti:    942 681 kr  

Hvorav på bruks/driftskonto: 68 508 kr 

Hvorav på spare/huskonto: 411 921 kr  

Hvorav på høyrentekonto:   462 251 kr  

 

 

Sak 2  Konstituere styret 

Konstituering av styret gjennomgått.  

Tonje fungerer som sekretær.  

Natalie skriver styremøtereferatene.  

Gabriele fungerer som kasserer.  

Torunn har fortsatt ett år igjen som nestleder.   

 

Sak 3  Datoer for styremøter 2024 

Årets styremøter er planlagt på følgende datoer: 

6. mai 5. august 4. november 

3. juni 2. september 2. desember 

1. juli 7. oktober  

 

Juleborg fredag 13. desember klokka 18:00.      

   

 

Sak 4  Dugnad/kurs 

Forslag om at medlemmer som bidrar mye til klubben i form av dugnad eller 

lignende, får noe tilbake som en takk fra klubben. Dette kan være i form av nedsatt 

treningsavgift, nedsatt pris for deltakelse på kurs arrangert av klubben, el.l.  

Tonje, Natalie, og Anna lager et oppsett for hvordan dette kan gjøres i praksis. Saken 

tas opp igjen på neste styremøte.  

 

Sak 5  Stevner 

Rallylydighetsstevnet 13. og 14. april er planlagt OK.  

Agilitystevnet 27. og 28. april er planlagt OK. Behøver å vite hvor mye VOM som skal 

bestilles til agilitystevnet.  



 

Angående parkeringsvakter på stevner; er det behov for dette på alle stevner? 

Enkelte stevner har færre deltakere, og parkering bør gå greit uten vakter. Vi ser an 

på stevnene utover våren, om det var behov for parkeringsvaktene eller ikke.  

 

Agilitystevnet har flere grupper med startende utover dagen. Det bør holde med 

parkeringsvakter kun til første og andre gruppe. Etter dette vil deltakere fra første 

gruppe reise hjem, og det vil dermed bli ledige parkeringsplasser til deltakere i tredje 

gruppe.  

 

Sak 4  Parkering 

Det er observert flere biler som ikke eies av klubbens medlemmer, som jevnlig eller 

sporadisk står parkert på klubbens område. Natalie skriver et brev til eiere av biler 

som ofte står parkert på området. Anna bestiller et skilt med «privat parkering».  

 

Sak 5  Eventuelt 

 

- Forespørsel fra medlem om klubben kan avholde NKK Trinn 1-instruktørkurs i 

2025. Styret er positive til dette, hører med Torunn om hun kan ordne dette, 

da hun har vært borti det tidligere. Eventuelt kan vi spørre NKK Østfold om 

informasjon, da de holdt et slikt kurs i fjor. Tas opp igjen på neste styremøte.  

 

- Sittegressklipperen til klubben behøver reparasjon. Tidligere har det vært 

vurdert å gå til anskaffelse av robotgressklipper, men dette krever utretting av 

plenen. Styret ønsker å prioritere nytt kunstgress i hallen, og utretting av 

plenen vil derfor ikke bli gjort i år. Reparasjon av sittegressklipperen vedtatt. 

Svanhild hører med Vidar om han har mulighet til å fylle igjen noen av de 

verste hullene på gressplenen.  

 

- Forespørsel fra Norsk Miniatyrhundklubb om å leie hall og klubbhus 29.11.25. 

Avslås, da området er opptatt den helga. Tonje sender dem et svar og tilbyr 

dem å leie helga før, da den er ledig.  

 

- Gruppene oppfordres til å sende inn datoer for stevner/kurs i 2025, om noe er 

planlagt så langt frem. Kan sendes til styret v/ Tonje. Datoene kan da legges 

inn i klubbens kalender, så området ikke blir dobbeltbooket. Tas opp på 

gruppeledermøte.  

 

- Forslag om å forenkle prislisten for leie av hallen; utleie vil prises per time, 

ingen egne priser for «hel dag» eller «hel helg». Vedtatt.  

Anna sammenligner priser for leie hos oss og hos andre tilsvarende klubber, 

så prisen kan markedsjusteres.  

 



- Tonje trenger et lass sand/grus til å fylle i de nye sandsekkene, ca. 500 kg. 

Svanhild spør Bjørn eller Vidar om å bestille. 

 

- Har fått anbefaling på en type kunstgress til hallen (samme som i Go-hallen). 

Prisen for dette er 450 000 kr (inkluderer dempematter, kunstgress, granulat, 

transport, levering, og legging). Grunnarbeid kommer i tillegg.  

Forslag om å heve gulvet på hallen ca. 30 cm i forbindelse med grunnarbeid.  

 

- Veiskiltet «Brukshundklubb» som ble bestilt fra fylkeskommunen ved nyttår, og 

betalt for i januar, er enda ikke blitt satt opp. Natalie sender brev til 

fylkeskommunen og etterlyser dette.  

 

- Påminnelse til alle styremedlemmer som har tilgang til Facebook-brukeren 

«Fredrikstad og Omegn Brukshundklubb» om å være påpasselige med at man 

er pålogget sin egen private profil når man kommenterer, liker, eller deler 

innlegg/sider. Det er fort gjort å få klikket på feil ikon, slik at man skriver 

kommentarer, liker innlegg/sider, eller deler innlegg som «Fredrikstad og 

Omegn Brukshundklubb». Klubbens facebookbruker skal kun brukes til 

publisering av klubbens egne arrangementer og innlegg, eventuelt til å skrive 

kommentarer som styret blir enige om i fellesskap.  

 

- Facebookgruppen «Bruks og rundering»; er denne en undergruppe i klubben? 

Burde i så fall legges inn på klubbens hjemmeside, under oversikt over 

facebookgrupper.  


